
Möte med styrelsepresidiet i Bostads AB Poseidon  
 

 
PROTOKOLL   
  

Datum: 2020-09-17  

Tid:  Klockan 13.00 – 14.30  

 Teams 

   

Närvarande:  Åke Fransson 

Åke Björk 

Calle Jershed 

  

Ordförande:  Åke Fransson 

Sekreterare:  Lena Molund Tunborn  

  
  

1. Genomgång av agenda inför styrelsemöte 2020-09-24  

VD presenterade förslag till agenda för kommande styrelsemöte med genomgång av 

punkterna. Presidiet diskuterade innehåll och fastställde agendan.  

  
2. Former för styrelsemöten i höst 

Presidiet diskuterade om styrelsen ska fortsätta med digitala möten i höst, övergå till 

fysiska möten under corona-säkrade förhållanden, eller ha både och beroende på mötets 

innehåll. Ordförande pekade på värdet av att träffas vid möten med diskussionspunkter.  

Presidiet beslutade att ta upp frågan med övriga i styrelsen vid kommande möte. 

 
3. Lägesbild Front Advokater 
Calle Jershed önskade få en aktuell lägesbild av Fronts eventuella pågående uppdrag för 

Poseidon. Likaså hur koncernen ställer sig till vidare samarbete. Presidiet beslutade att 

VD återrapporterar under punkten ”Övriga frågor” på kommande möte.  

 
4. Boken ”Familjen”  
Presidiet berörde boken och som svar på frågan om familjens boende, upplyste VD att 

släktnätverket har sin bas i Hammarkullen, och att beståndet ägs av Bostadsbolaget.   

 

 

Dag som ovan.  

  

Vid protokollet:  

  

 

Lena Molund Tunborn 

VD   

 

 

 
 


